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Närvarande

Ordförande Carl Strandby
Vice Ordförande David Bååw

Kassör Axel Flordal
Sekreterare Linnea Hallin
Skyddsombud Emelie Lemann

Informationsansvarig Mijo Thoresson
Ordförande DP Gustav Persson
Ordförande F6 Jesper Bergström fr.o.m. §10.2

Ordförande FnollK Felix Hörnfeldt
Ordförande SNF Albert Vesterlund
Ordförande Foc Martin Bergström

Ordförande FARM Marcus Möller

§1 Mötets öppnande Carl Strandby öppnar mötet kl. 12:03!

§2 Val av justerare Felix Hörnfeldt väljs till justerare.

§3 Adjungeringar Inga.

§4 Nya restriktioner De nationella restriktionerna har ändrats. Carl har högläsning.

§5 DP och parkering Axel förklarar bakgrunden. När DP handlade inför förra hoffellunchen råkade
någon glömma att starta parkeringen för gratisparkeringen på Axfood. De var
inne i typ en kvart och fick böter. Vi ska godkänna att boten betalas med
sektionens pengar. Carl yrkar på godkännande.
Beslut: Att godkänna DP:s betalning av en parkeringsbot.

§6 Sektionens vecka Mijo har gjort klart schemat för sektionens vecka. Han kommer skicka det till
sektionsaktiva för en sista avcheckning i helgen.

§7 Hyllor i skyddsrummet David säger att vi har tänkt skaffa fler hyllor till skyddsrummet. Det kommer
kosta pengar. Han antar att ingen är emot det för det behövs. Carl frågar om
mötet tycker att det är en bra idé och det tycker vi. Carl frågar om det finns
plats för hyllorna. David svarar att de får plats om man flyttar runt saker först.
Carl frågar Axel om vi behöver ta ett beslut i frågan. Axel svarar att det inte
behövs eftersom hyllinköp går under upprustning Focus.

§8 Nycklar till grovsop David undrar om någon har koll på var nyckeln till grovsop tagit vägen. Det
har ingen. David ska prata med vaktmästeriet om att få en ny.

§9 Aspningar Carl vill prata lite om aspningar. Det kommer vara många aspningar nu och
Carl har fem saker han vill säga.
Aspningen ska kännas rättvis. Prata med valberedningen tidigt om hur proces-
sen ser ut, vilka arr som är viktiga och hur intervjuerna och nomineringarna
går till.
Ingen ska känna sig påtvingad alkohol. Ingen hets på Chalmers. Se till så att
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folk tar det lugnt. Vi vill inte ha skador.
Aspning är inte bara till för att hitta kandidater till nästa kommitté; det är en
del av sektionslivet. Aspningen ska vara kul även för aspar som inte ska söka.
Det är just nu färre tjejer i kommittéerna än vad det brukade vara. Det är bra
att prata inom kommittén om representation.
Om det händer något, prata med SAMO och kärnstyret. Vi vill veta om något
händer så att vi kan ta hand om det och hjälpa till.
David påminner om att caps är totalbannat.
Carl säger att det kommer vara ett stormöte där vi pratar aspningar och upp-
muntrar till att även ha diskussioner inom kommittéerna.

§10 Sektionsmöte

§10.1 Matlagning Foc och FARM brukar laga mat till sektionsmötet LP3 men nu är det två
möten. Martin har pratat med Foc och FARM om matlagningen. Han undrar
om det är samma budget eller dubbla. Axel svarar att det egentligen är samma
men att vi kommer behöva gå över budget. Carl frågar om de ska dela upp
mötena mellan sig. Martin svarar ja. Marcus är på. Albert säger att SNF kan
hjälpa till på torsdagen om det behövs.

§10.2 JämF-motion Emelie har inte skickat in motionen än men den kommer skickas idag. JämF
vill ändra på gruppstrukturen så att SAMO inte är ordförande längre utan väljs
internt bland ledamöterna. De vill även öka antalet oberoende ledamöter till
4-6 istället för 2-3. Representanterna från varje kommitté och sektionsförening
kommer inte längre behöva komma på alla möten eller vara med och arra.

§10.3 Stadgemotion Linnea informerar om att motionen med stadgeändringar inte kommer på det
här sektionsmötet, trots hennes självsäkra påstående förra veckan.

§10.4 Ålder Emelie tycker det är dumt att folk som söker poster på sektionsmötet måste
säga sin ålder eftersom det finns åldersnoja på sektionen. Styret diskuterar olika
lösningar på problemet men kommer inte fram till något. Carl sätter ner foten
och går vidare med mötet.

§10.5 Bordsmotion DP ska titta på det till nästa vecka. Gustav säger att det är jävligt dyrt. Runt
24 000 kr för bord, 26 000 kr om det är ihopfällbara. Stolar är dyrt och hade
kostat runt 36 000 kr. Jesper säger att om styret puffar samla-in-pengar-till-
bord-och-stolar-gasque kan vi dra in pengar. Helgen 25-26 februari är ledig.
Mijo påpekar att det är sektionens middag då.

§11 Runda bordet

§11.1 Kärnstyret David hade möte med Tord idag. Han glömde några grejer men fläktarna är på
g. Han ska ha möte med köttgruppen senare idag.
Emelie påminner om studentbarometern. Om man fyller i den får man ta bullar.
Hon har fixat en studiegruppsgrupp på facebook. Menskyddslådorna kommer
upp på Focus imorgon. De är lite mindre så att de kan se om de sitter kvar.
Hittills har de inte borrat utan använder bara stark dubbelhäftande tejp. Emelie
har haft gött snack med JämF.
Mijo har fixat med sektionens vecka och sektionens middag. Det är gameboy-
aspning. Alla föreningar har mycket de här veckorna.
Axel har inte gjort nåt specifikt. Kassörsgejer. Han börjar närma sig att vara
klar med Q2. Skrivaren har gått sönder och det är jättejobbigt. Han kommer
förmodligen behöva köpa en ny skrivare.
Linnea har fixat med nycklar och skrivit protokoll.
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Carl har varit på KU. De sa ingenting som var direkt relaterat till sektions-
arbete. De pratade om förankringsarbete och hade en coronabrief. Kärnstyret
hade teambuilding i söndags vilket var trevligt.

§11.2 DP DP har filmat aspfilm i veckan. Det är stressigt men den börjar bli färdig. De
har asplunch på tisdag och aspplaggstillverkning på torsdag.

§11.3 F6 Det är mycket med aspningen. De ska ha typ fyra arr i veckan. Det är inte
många lediga timmar, men det är värt det. Sök F6. På agendan är gasqueråd,
JämK-gasque och måndagens asplunch.

§11.4 FnollK FnollK är taggade på restriktionssläppet och att kunna träffa andra nollK:n.
Just nu har de fullt upp med nollkalas och phadder vår, sen kan de relaxa.

§11.5 SNF SNF har det bra. De hade möte med PA och en SVL förra veckan. Det kom fram
att TM fått en ny SVL igen. Och en ny utbildningssekreterare. Nikola säger att
det är långvarigt, vilket han sa förra gången också. De ska ha asplunch under
sektionens vecka. Axel påpekar att SNF måste lämna in en aspbudget.

§11.6 Foc Foc är taggade på aspning. Det är sektionsaktivabastu på onsdag nästa vecka.
Aspbudgeten är inte klar än men Stig jobbar på det.

§11.7 FARM Alla i FARM har fått sin mejl och har spammat alla företagskontakter. De har
fått svar som är viktiga för framtida samarbeten om föreläsningar.

§12 Övriga frågor

§12.1 Studentbarometern Carl vill ha tävling mellan F och TM för att öka svarsfrekvensen på student-
barometern. Albert tror att ingen bryr sig. Carl vill ha ett pris till den av F
och TM som har högst svarsfrekvens. Emelie tycker det är dumt med hets och
att det ändå inte spelar någon roll eftersom barometern stänger imorgon.

§13 Mötets avslutande Carl Strandby avslutar mötet kl. 12:57!

Carl Strandby
Ordförande

Linnea Hallin
Sekreterare

Felix Hörnfeldt
Justerare

En underskrift på denna sida avser hela protokollet.
Kontakta sektionssekreteraren (styret.sekr@ftek.se) för kontroll eller övriga frågor.
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